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فرماندار بناب:

برای توسعه همه جانبه شهرستان بناب باید از ظرفیت
تمامی نخبگان شهرستان استفاده کرد

جلسه " بناب چالش ها و راهکارهای توسعه متوازن" با حضور مسئولین شهرستان برگزار
شد

به گزارش بناب نیوز به نقل از روابط عمومی فرمانداری شهرستان بناب، جلسه " بناب چالش ها و راهکارهای توسعه متوازن" با حضور
فرماندار، نماینده شهرستان بناب و جمعی از مسئولین و نخبگان، صاحبان صنایع و ... در محل فرمانداری برگزار شد.

فرماندار شهرستان بناب در این جلسه با بیان اینکه طی سال های گذشته در بخش صنعت در شهرستان بناب سرمایه گذاری های بزرگی
اتفاق افتاده که توسعه صنعتی شهرستان را بدنبال داشته است گفت علی رغم توسعه صنعتی در سایر بخش ها توسعه بصورت متناسب

اتفاق نیافتاده است.

شهریار فتحی هدف از برگزاری رویدادی با عنوان "بناب چالش ها و راهکارهای توسعه متوازن" را استفاده از ظرفیت و پتانسیل تمامی
نخبگان و دلسوزان شهرستان بمنظور تهیه سند توسعه متوازن شهرستان عنوان کرد و گفت این سند باید بنوعی تهیه شود که متوقف

افراد و اشخاص نباشد بگونه ای که حتی در صورت تغییرات مدیریتی هم مدیران و مسئولان در هر شرایطی بمنظور توسعه شهرستان خود
را ملزم به استفاده از دستاوردهای علمی این سند بدانند.

مقام عالی دولت در شهرستان بناب با تاکید بر ضرورت حمایت از نخبگان بنابی اظهار داشت یکی از مسائلی که لازم است اهتمام بیشتری
نسبت به آن داشته باشیم حمایت ابتدائی و اولیه از نخبگان در داخل شهرستان است.

وی حمایت از نخبگان در داخل شهرستان را عاملی برای پیشرفت و ارتقای بعدی آن ها دانست و ابراز امیدواری کرد در سایه وجود روحیه
وحدت و همدلی تمامی بنابی ها شاهد توسعه پایدار ، همه جانبه و متوازن شهرستان بناب باشیم

نماینده مردم شهرستان بناب نیز در این جلسه با بیان اینکه در بحث توسعه باید افق و چشم انداز آینده را در نظر داشته باشیم گفت
خروجی همایش چالش ها و راهکارهای توسعه متوازن در بناب باید قابل استفاده برای سال های آینده باشد و طرحها و مقالات بایک دید

طولانی مدت طراحی و ارائه شوند.

باقری بنابی یکی از محورهای لازم برای توسعه در شهرستان را تقویت گردشگری برشمرد و گفت متاسفانه علی رغم وجود پتانسیل های
لازم در این زمینه اقدامات کافی صورت نگرفته است.

وی به ظرفیت کباب بناب بمنظور برند سازی اشاره کرد و گفت در دیدار با وزیر میراث فرهنگی و گردشگری بر این ظرفیت تاکید شده و
اقدامات خوبی در این زمینه صورت گرفته است وی همچنین ضمن تاکید به استفاده از نیروهای بنابی در ادارات کل و وزارت خانه ها و

... هم گفت در این زمینه در خصوص افراد مختلف رایزنی هایی انجام داده ایم و انشاالله نتایج مثبتی هم خواهد داشت.
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